



Referat

Lokalrådsmøde onsdag, den 14. april 2021 18.30 – 22.00 virtuelt

Deltager: Hans Jørgen Jensen, Mikael Mortensen, Knud Pedersen, Karsten Jensen, Henrik Østergaard, Gitte Solgaard, Britta Sørensen. Gæst: Finn Bjertrup.

Dagsorden

- **Godkendelse af dagsorden - Ok**
- **Tjek og godkendelse af referat - Ok**
- **Møde med Finn Bjertrup**
 - Susanne Jørgensen, Jan Nyrup og Finn Bjertrup har lavet et rigtig fint koncept til Velkomstpakke til nye tilflyttere til byen, den omhandler bl.a. rundtur i byen en mulepose med kort, oversigt over forretninger og måske lidt rabatkuponer, opstart i nærmeste fremtid. Hans Jørgen tager kontakt til Susanne J. ang. Whistleblowers.
 - Finn Bjertrup sender Lokalrådet flere af hans egne cykelruter som vi kan printe og som kan hentes i Infohytten, Hans Jørgen kontakter Birte Kristensen for at få nogle af gåruterne.
- **Hærvejsbyen 2023**
- **Styregruppen** – Det er blevet holdt møde i Styregruppen D. 07.04. som udmundede i en udviklingsplan frem til 2023, et rigtig fint overblik over forløbet, vi vil gerne lave en præsentation over forløbet ved et arrangement på Torvet, når restriktionerne tillader det, køreplanen vil desuden komme på hjemmesiden når den kommer op at køre igen.
- **Skovbyen** - Hans Jørgen orienterede.
- **Hærvejen** – Christian Thisgaard og Kieth Pinto har gode tanker omkring projekt Hærvejen, de arbejder videre med deres ideer.
- **Vandtårnet** – Der er kommet mange gode oplæg og ideer til brug af Vandtårnet.
- **Shelters og hytter** – Karsten Jensen kom med et oplæg omkring økonomien ved etablering af shelters og hytter ved Præriepladsen, Knud kontakter Michael Nørholm om der kræves en byggetilladelse, vi afventer på godkendelse fra kommunen inden vi kan gå videre med opgaven.
- **Avisfonden** – Vi har søgt Avisfonden om tilskud til flere af vores projekter, det kommer på møde om 3 uger.
- **Hjemmeside** – Martin Rud har sendt en betalingskøreplan til den nye hjemmeside.
- **Stole og cykler** – De bliver sat ud i uge 16.
- **Bannerkunst** – Henrik Østergaard søger om tilladelse straks.
- **Springvand** – Karsten Jensen kontakter kommunen ang. vand & lys i springvandet.
- **Vi bevæger os** – Knud har sendt en ansøgning til DGI til en Tarzanbane for voksne.
- **Affald** – Hans Jørgen kontakter Gitte så Lokalrådet kan få flere med til at tømme byens små affaldsstationer, vi vil kikke i vores kartotek efter mulige emner, vi har et par forslag som skal kontaktes.
- **Verdensmål på gavle** – Næste møde med Carsten Jensen d. 14.05.

- **Kildebakken** – Der er indtil videre fundet en hel del mønter og stolpehuller på marken,
- men arbejdet ser ud til at fortsætte.
- **Hjerteløbere** – Vi vil prøve igen lige så snart restriktionerne tillader det.

- **Økonomi** - Kr. 65.640,40

- **Næste møde i Hallen** - D. 19.05.2021 i Hallen